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Na temelju članka 18. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Hvara, („Službeni glasnik Grada Hvara“, 
broj: 5/09, 8/09, 1/11, 2/11, 6/13, 10/13 i 08/14), s a s t a v l j a   s e  

Z A P I S N I K 

o radu 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara, 

održane 02. veljače 2017. godine, u Gradskoj loži – „Loggi“ u Hvaru 

Početak sjednice u 12:00 sati. 

Tonski zapis sjednice vijeća je sastavni dio ovog Zapisnika. 

Predsjednik vijeća određuje minutu šutnje za prerano preminulog vijećnika Frane Žuvele. 

Predsjednik Gradskog vijeća Fabijan Vučetić (u daljnjem tekstu Predsjednik), pozdravlja 
nazočne, te traži da se prozivkom vijećnika utvrdi kvorum. 

N a z o č n i   v i j e ć n i c i:  

Ivana Visković, Mandica Huljić, Fabijan Vučetić, 

Jurica Miličić mag. iur., Zoran Sansović prof., Vinko Ravlić, bacc. oec, 

dr. Drago Carić, Aleksandra Borčić, Vilma Plazonja, 

Katica Vučetić, Teo Jeličić, Tonči Dujmović 

I z o č n i   v i j e ć n i c i: Nada Jeličić, prof.  

Predsjednik utvrđuje da je sjednici nazočno 11 vijećnika da postoji kvorum i da Gradsko vijeće 
može raditi u smislu donošenja pravno valjanih odluka i drugih akata iz nadležnosti Gradskog vijeća, 
sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Hvara i drugim pozitivnim propisima.  

Predsjednik predlaže slijedeći:  

D n e v n i   r e d: 

1. Verifikacija Zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara, 
2. Prijedlog rješenja o početku obnašanja mandata člana Gradskog vijeća, 
3. Pitanja vijećnika,  

4. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Grada Hvara, 
5. Izvješće o radu prometnih redara u vremenu od 01.01.2016 do 31.12.2016. godine, 
6. Izvješće o radu komunalnog redarstva u vremenu od 01.01.2016 do 31.12.2016. godine, 
7. Izvješće o radu komunalnog redara II vrste Kuzma Bracanović u vremenu od 01.01.2016 do 
31.12.2016. godine, 
8. Izvješće o radu komunalnog redara II vrste Prošperino Zaninović u vremenu od 01.01.2016 do 
31.12.2016. godine, 
Na znanje: 

- Obavijest o obvezi sastavljanja i dostavljanja financijskih izvještaja za 2016. godinu 
- Odgovor na vijećničko pitanje g. Fabijana Vučetića  
- Dopis Joško Škabar,(Izgradnja Osnovne škole) 
- Dopis F.D. Šaltin, Prof. Mirjana Kolumbić i Magda Mladina (Orlana) 
- Pismo namjere s ciljem poticanja prijateljstva i suradnje Grada Iloka Zapisnik  
- Odbor za organiziranje proslave 150. godišnjice organiziranog bavljenja turizmom u 

Gradu Hvaru 1868.-2018. godine  
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Predsjednik vijeća otvara raspravu o dnevnom redu. 

Teo Jeličić: 
- Materijali za otkup zemljišta na području Satnišće – 02.02.2017.g. istekla dozvola? 
- Na znanje – odgovor na pitanje Fabijana Vučetića, Dopis Joško Šakabar i udruge Šaltin – 

zahtijevaju da se iste uvrste kao točka na slijedeću sjednicu Gradskog vijeća, i stanje u 
školstvu? 

- Nisu prisutni Voditelji služba – kome ćemo upućivati pitanja odnosno pojašnjenje zašto nisu 
prisutni? 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje  
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -10, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-1. 
Dnevni red je usvojen s 10 glasova. 

Točka 1. 

Verifikacija Zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja verifikaciju na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Zapisnik je verificiran jednoglasno. 

Točka 2. 
Prijedlog rješenja o početku obnašanja mandata člana Gradskog vijeća. 
Ivana Visković kao u materijalima. 
Ivana Visković čita tekst prisege. 
Gđa. Vilma Plazonja priseže i potpisuje prisegu. 
Predsjednik vijeća čestita gđi. Plazonji i želi uspješan rad. 

Točka 3. 
Pitanja vijećnika: 
Aleksandra Borčić: 

- Može li Gradonačelnik u suradnji s drugim načelnicima i gradonačelnicima pisati Ministarstvu 
zdravlja da se i u nas otvori dnevna bolnica kako što se otvorila i u Zagvozdu? 

- Kada će biti gotovi radovi u Ulici Marina Gazarovića? 
- Osvrt na pismo gradnje srednje škole i pitanje lokacije na Dolcu? 

Gradonačelnik: 
- Da na prvoj sjednici bio je planiran otkup zemljišta, a formalnopravno je ovo redovna 

sjednica, a razmišljalo se da bude izvaredna. 
- Nema razloga što nema Voditelja službe, jer po sili zakona su dobili rješenje o otkazu. 
- Kao praksu uveo sam da dobivate dopise koji se šalju Gradu – dokumentacija je pri kraju za 

postojeću lokaciju, a otkup zemljišta na Dolcu će to produljiti na više godina. Da li je to sretna 
lokacija ili ne to može biti za raspravu. 

- Radovi u Ulici Marina Gazarovića idu svojim tijekom. 
- Dugi niz radimo na dnevnoj bolnici i možemo ponovno uputiti dopis Ministarstvu zdravalja. 

Šime Šurjak: 
- Radovi su u tijeku Os 3-projekt odvodnje i projekt ceste – projekt odvodnje gotov i projekt 

ceste je u početku i biti će uskoro gotov. 
Jurica Miličić: 

- Odakle Vama saznanja da ćemo mi izgubiti Srednju školu Hvar? Ja u to ne vjerujem. 
- Što je sa izgradnjom knjižnice na Dolcu na katu zgrade Konzuma? 
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Gradonačelnik: 
- Nemam decidirano saznanje niti itko o tome zaprijetio, ali na udaljenosti od 20 km imat dvije 

srednje škole?! Iz razgovora tada u Ministarstvima postojala je ta opasnost, ja uvijek želim 
djelovat preventivno. 

- Glede izgradnje knjižnice na Dolcu – izrađeno je idejno rješenje i prezentirano je u 
Ministarstvu, sada je na konzervatorima i kada bude odobreno idemo na pribavljanje 
dokumentacije. 

Drago Carić: 
- Da li će do isteka mandata biti imenovan direktor Turističke Zajednice? 
- Preseljenje Crvenog Križa i dnevni boravak za starije – sredstva osigurana? 
- Travica u Križnoj Luci – pomaknuta u predizborno vrijeme – da li će biti ekološka i zdravstveno 

ispravna? 
Gradonačelnik: 

- Biti će imenovan direktor Turističke zajednice. 
- Gradski odvjetnik je podnio zahtjev za ovrhom i procedura je u tijeku. 
- Natječajna dokumentacija propisuje da travica mora imati certifikat FIFE. 

Zoran Sansović: 
- Sportski centar – odbor se nije sastao, niti je me je nitko obavijestio. 
- Vijećnik Sansović nije blokirao travicu, jer nema ni ovlasti za to. 

Predsjednik vijeća naglašava da će sjednica odbora za Sportski centar će biti kroz 10-ak dana u 
siječnju neki ljudi su bili na odmoru, pa ne bi bilo kvoruma. 
Gradonačelnik: 

- Urbanistički plan uređenja je naručen, a kroz javnu raspravu građanstvo će kroz svoje 
primjedbe utjecati na izgled Sportskog Centra. 

- Nikada nitko u Gradu nije rekao da ste Vi (g. Sansović) to blokirali. 
Teo Jeličić: 

- Pitanje za Službu za komunalno gospodarstvo – na području Sirene vrši se katastarska 
izmjera, da li je Grad upoznat? 

- Proslava Nova Godine i račune uz iste  - iscrpan izvještaj o noćenjima gostima - pojavila su se 
i sada i uz ovu Novu Godinu ista imena za gosp. Marka Šundova i Danijelu Grizelj zašto smo 
platiti dva noćenja u Adriani? 

- Plan rada Gradskog vijeća – više do 50% nije izvršeno. 
Gradonačelnik: 

- Grad nije naručio nikakve izmjere na lokaciji u Sireni – pretpostavka je da je naručio Sunčani 
Hvar. 

- Dati ću Vam kompletne ugovore za Novu Godinu u pisanom obliku odgovor. 
- Gradsko vijeće donosi plan i nikada ga u potpunosti nije ispunilo. 
- Radimo geodeziju na vrlo važnim projektima i radimo na tjednoj razini da se to ispuni. 

Šime Šurjak: 
- Nije poznato tko vrši izmjeru u Sireni. 
- Grad Hvar je mjerio neposredno susjedno zemljište u Sireni. 

Teo Jeličić: 
- Noćenje za Novu Godinu – imam ugovor, te me je to potaklo na pitanje. To nevezano i za 

Parni Valjak u kojem stoji da Grad se obavezuje osigurati smještaj za određeni broj osoba. 
- U ugovoru TV5 – stoji da nema obaveze, a kamoli noćenje. 
- Sve narudžbenice je potpisala Voditeljica za društvene djelatnosti, osim ovoga koje je 

potpisao Gradonačelnik. 
Gradonačelnik: 

- Što to znači da Gradonačelnik nema pravo potpisati narudžbenicu. 
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- Nekada piša u ugovoru, a nekada ne piše. Dobiti će te sve u pisanom obliku. 
Ivana Visković: 

- Parking na Vrisku – kada će raditi i kako će se dodjeljivati mjesto? 
- Pitanje nepostojanja ponude u siječnju. 
- Ulaz u Hvar – više parkiranih brodova na zemljište uz cestu kod „Karbona“. Može li se 

popričati s ljudima da se to barem „zamaskira“ da ne kvari vizuru. 
Gradonačelnik: 

- Boćalište – parkinzi će se uglavnom dodjeljivati stanovnicama kuća u srednjem redu. 
- Apeliram na građane da ne ostavljaju brodove, a bio bi sretan da neki poduzetnik uloži u 

suhu marinu. 
- U kontaktu smo sa udruženjem obrtnika – ne možemo natjerati nekoga da radi zimi, ali tu 

sam sklon ekonomskoj sferi, tj. da je održivo. 
Šime Šurjak: 

- Plan javne nabave je usvojen prošli tjedan. 
- Boćalište je u proceduri. 

Katica Vučetić: 
- Iskopi rive Šćikov bok – do kada se radovi mogu izvoditi? 
- Produljenje rive – kada će ići obzirom da je sezona tu? 

Gradonačelnik: 
- III faza je uređenja Mandraća, radovi će se intenzivirati i gotovi u skladu s određenim 

rokovima i dogovoru s Županijskom lučkom upravom. 
- Pripremni radovi za produženje rive izvođača, a jučer su trebali biti u Hvaru, ali nisu zbog 

vremena. 
- Radovi kada počnu ne bi trebali stajati. 

Mateo Šepić: 
- Grad Hvar nije donio odluku o tome kada se mogu izvoditi Građevinski radovi. Do kraja 

kalendarske godine nije donesena odluka. 
Katica Vučetić: 

- To bi značilo da će se preko ljeta graditi ili će preko ljeta će biti zastoj u turističkoj sezoni? 
Gradonačelnik: 

- Ovisno u kojoj fazi budu, ako bude u fazi kada mogu prekinuti tada će prekinut, a ako bude 
faza da se može raditi onda ćemo radi. 

Fabijan Vučetić izlaže kao vijećnik: 
- Pitanja za Službu za komunalnu djelatnost – rješenje vanjske rasvjete u Maloj Garškoj. 
- Asfalt ceste Velo – Malog Grablje duljina dionice i koliko je koštao Asfalt. 

Šime Šurjak: 
- Do sada je rasvjeta bila spojena na sklop Hotela Sirene i to je ugašeno kako je to trebalo biti. 

S druge strane problem je sa HEP-om glede premještaja i uključivanja na zasebnu 
trafostanicu. 

- Duljina 3.1 km – 4.800.000 kuna oko 60kn/m2, širina tri metra. 
Fabijan Vučetić izlaže kao vijećnik: 

- Ovo sam pitanje postavio radi usporedbe s poljskim putom Spile gdje za poljski put od 250 
m duljine utrošeno 650.000,00 kuna, tj. 2500 kuna/m2, pa zar smo mi toliko bogat Grad da 
ovako možemo trošiti novce? 

Gradonačelnik: 
- Projekt Spile je započeo prije moga mandata. 
- Neusporedivo teži projekt od ceste Milna–Malo-Velo Grablje gdje je samo prevučena 

asfaltna emulzija preko postojećeg puta. 
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- Projekt Spile je kompleksan zbog težine radova i potpornog zida, te je važan za poljoprivredu 
i protupožarnu zaštitu. 

Fabijan Vučetić izlaže kao vijećnik: 
- Put je važan i dobrodošao, a pogotovo poljski put, ali čini mi se da je u njega malo previše 

utrošeno, s time da treba probiti još 400 metara za spoj na državnu cestu. 
Šime Šurjak: 

- Ja odrađujem zadatak sukladno naređenju. 
- Ne bih uspoređivao jedan put s drugim, jer na putu Milna Malo Grablje nije bilo nikakvih 

iskopa nikakvih potpornih zidova nego samo nanijet asfaltni sloj. 
- Na poljskom putu Spile imali smo nagibe, klizišta, potporni zid – htio bi navesti da se 

drenažna cijev stisnula zbog „rađenja“ terena. 
Jurica Miličić: 

- Tko je odgovoran i zašto nije donesena odluka o završetku radova u Gradu Hvaru? 
Gradonačelnik: 

- Omaška Službe, odgovornost moja! Imao ostale odluke, odluka o javnom redu i miru i 
komunalnom redu. 

Zoran Sansović: 
- U pismu piše deložacije što je teška riječ – nitko nije deložiran. 
- Krov je saniran sredstvima Grada u jednoj trećini. 
- Gospođa je tražili dva tri dana, a sve je ostalo tu više mjeseci. 

Gradonačelnik: 
- Naputim građane da napiše na adresu Grada i onda to ide u Službe i na znanje Gradsko 

Vijeću. 
- Pokušavam naputiti udrugu „Šaltin“ da se dogovori s Pjevačkim društvom Hvar i da pita tko 

je vlasnik prostora. 
Točka 4. 

Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu, Grada Hvara. 
Teo Jeličić: 

- Predlažem da se zbog važnosti teme ukine ograničenje od tri replike. 
Predsjednik vijeća određuje pauzu od 5 minuta. 
Teo Jeličić: 

- Obzirom da našem poslovniku nije moguće povećati broj replika, predlažem da se poveća 
trajanje replike s 2 na 5 minuta. 

Predsjednik vijeća utvrđuje kvorum: prisutno 12 vijećnika. 
Predsjednik vijeća stavlja prijedlog Tea Jeličića na glasovanje: 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -12, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog jednoglasno usvojen. 
Liljana Caratan Lukšić izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Teo Jeličić: 

- Ne znam zašto idemo u izmjene koeficijenata. Nema nekih velikih izmjena, Voditelji postaju 
Pročelnici Službi, mijenja se jedan koeficijent na nižem nivou i kod komunalnih redara. Zašto 
ovakva izmjena. Postoji razlike između koeficijentima između službenika u različitim odjelima 
za istu stručnu smjenu. Ako smo već išli u ovakve izmjena onda smo to trebali uravnotežiti. 
Najveći nerazmjer sam primijetio u Odjelu za komunalno gospodarstvo, gdje koordinator 
komunalnih redara ima neznatno veći koeficijent od osoba kojima rukovodi, a za koje radno 
mjesto je tražena viša ili visoka stručna sprema. Zašto sada i koji je smisao ovakvog 
prijedloga. Nama se događa da za visoku struku imamo različite koeficijente za nešto što 



6 
 

tražimo za  nisku stručnu spremu. Da nam se ne prigovori da koeficijente vežemo za ime i 
prezime. 

Gradonačelnik: 
- Na načelno pitanje ne mogu konkretno odgovoriti i ne mogu dati novi odgovor. Sve je 

određeno Uredbom Vlade iz 2010.g. i ovo je usklađenje. 
- Koeficijenti su ovlast Gradskog vijeća, dok je ustrojstvo i sistematizacija ovlast 

gradonačelnika. 
- Svojevoljno ne bi radio izmjenu u fazi mandata, a ovo omogućuje ljudima da se jave na 

natječaj. 
- Pretumbacijom čovjek sa srednjom stručnom smjenom dođe na mjesto s viskom stručnom 

spremom i on do mirovine može raditi sa srednjom stručnom spremom, ali na novom 
natječaju može se javiti na ono radno mjesto za koje ima odgovarajuću spremu. 

- Imali smo u vidu tri verzije koeficijenata i uzeli smo najbezbolniju. 
- Složnost posla je različita i tu nema zajedničkog nazivnika. 
- Zašto smo došli u ovu situaciju --> možemo razgovarati, treba raspisati natječaje. 

Drago Carić: 
- Zašto se funkcioniranje Grada dovelo u pitanje i zašto se nije polagao stručni ispit ranije? 
- Odah idući dan raspisati natječaj i da se dade nalog za polaganje ispita. 
- Ljudske su sudbine su u pitanju i moglo se prije to riješiti. 

Gradonačelnik: 
- Slažem se moglo se prije puno, puno prije to riješiti, davnih godina. 
- Prvi pisani dopis sa rokom prijave su dobili u mandatu ovog gradonačelnika, a nakon što su 

izvršili prijave, Ministarstvo ih je odbilo, a godinu dana prije toga jedan se službenik 
provukao. 

- Dobio sam oštar dopis od Ministarstva koji ozbiljno „tuče“ po meni, da bi sredinom prosinca 
dobio dopis s rokom izvršenja od tri dana. Više nije bilo izlaza! 

Teo Jeličić: 
- Na prošloj sjednici imali smo raspravu o koeficijentima i tada samo u Odjelu za društvene 

djelatnosti tražili, osobu sa viskom stručnom spremom s koeficijentom 1,10 i to je ono moje 
pitanje vezano uz nejednake koeficijente. 

- Imena u sadašnjem prijedlogu i postojećoj sistematizaciji teško je usporediti. 
- Zašto nema i ona dva mjesta koja smo imali prošli put? 
- Vrlo je opasno sve ovo podrediti samo trenutnoj situaciji, što ako se jave osobe s boljim 

kvalifikacijama, ali ćemo stati uz svoje bivše djelatnike. Previše je stvari čekalo da se dogovori 
danas. Zašto se nisu raspisali natječaji prije kako što je rekao kolega Carić. Nisu kod svih šest 
promjene mogli su se provesti natječaji. 

- Kako nama sada funkcionira Grad, tri voditelja nema, kako ćemo funkcionirati, da li su 
imenovani v.d. Voditelji do izbora novih. To je sve trebalo odraditi i prije da grad funkcionira. 
Tko obavlja njihove dužnosti. 

Gradonačelnik: 
- Sve u Gradu funkcionira, odakle Vam da ne funkcionira. 
- Nisam mogao ljudima raspisati natječaj, dok nisu dobili rješenje od Ministarstva da im 

prestaje radni odnos po sili zakona. Takav su dopis mogli dobiti 1993., 1995. pa sve do danas, 
ali nisu. 

- Poduzimam radnje nakon što sam dobio dopis od 2016. g. na svoje ime. 
- Ministarstvo ih je odbilo, a iako je jednog službenika pustilo. 
- Ako se netko javi bolji, biti će bolje. 
- Smanjeni koeficijenti da se bivši službenik može javiti. 
- Omogućeno ljudima da se jave na  natječaj. 
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- Možda se netko od njih i ne javi. 
Jurica Miličić: 

- Molim pauzu od 10 minuta. 
Nastavak u 13:45 sati. 

 
Teo Jeličić: 

- Teško mi se snaći. 
- Stručni suradnik za proračun i financije VSS – koeficijent 1.40, za Stručni suradnik školstvo 

zdravstvo i sport VSS - 1,12 koeficijent. 
- Gradonačelnik je rekao da Grad funkcionira: 

- direktora Turističke zajednice nemamo 24 mjeseca, 
- nismo donijeli odluku o zabrani radova koja se morala donijeti u suradnji Jedinstvenog 
upravnog odjela i Turističke zajednice. 

- Kažemo da smo raskinuli ugovore s djelatnicima, a onda otiđemo na web stranice Grada i 
vidimo da tu još stoje ista ta imena. 

Gradonačelnik: 
- Ne držimo se teme. 
- Nisam htio zadirati u ono što će vjerojatno raditi budući gradonačelnik, buduće vijeće. 
- Jedan od razloga je i koeficijent 1,48 bez imena, ponavljam primjer inspektora. 
- Od 1.60 na 1.48 koeficijenata da se može zaposliti. 
- Ne donosi odluku Turističko vijeće već daje samo suglasnost. 
- Da nema dvije osobe koje su radile na višoj stručnoj spremi od one koju posjeduju mi danas 

o ovome ne bi razgovarali. Nego bi Gradonačelnik po svojoj ovlasti raspisao natječaj. 
Fabijan Vučetić: 

- Molim pojašnjenje od Tajnice Grada: 
- kod višeg savjetnika koja stručna sprema 
- kod višeg stručnog suradnika koja stručna sprema 
- kod stručnog suradnika koja stručna sprema  
- kod višeg referenta koja stručna sprema 
- kod referenta koja stručna sprema, da nam je lakše usporediti koeficijente. 

Liljana Caratan Lukšić: 
- Uređena Uredbom o klasifikaciji u lokalnoj i područnoj samoupravi. 
- viši savjetnik → magistar ili stručni specijalist struke i četiri godine radnog iskustva na 

odgovarajućim poslovima. Klasifikacijski rang IV. 
- viši suradnik → magistar struke ili specijalist struke i jedna godina radnog iskustva na 

odgovarajućim poslovima. 
- stručni suradnik → prvostupnik sveučilišnog ili stručnog studija i najmanje tri godine radnog 

iskustva na odgovarajućim poslovima 
- viši refernet → prvostupnik sveučilišnog ili stručnog studija i jedna godina radnog iskustva na 

odgovarajućim poslovima 
- referent → SSS i jednu godinu radnog iskustva na odgovarajućim poslovima 

Unutar istoga klasifikacijskog ranga koeficijenti se mogu pomicati, tj. da isti službenici ne moraju 
imaju isti koeficijent. I po Zakonu o lokalnoj upravi i samoupravi da službenici koji su zatečeni na 
određenom radnom mjestu, a stupanjem na snagu Zakona nemaju odgovarajuću stručnu spremu 
mogu se zadržati na tom mjestu, ako su na tom radnom mjestu proveli više od 10 godina. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -9, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-3. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog prošao. 
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Točka 5. 
Izvješće o radu prometnih redara u vremenu od 01.01.2016 do 31.12.2016. godine. 
Predsjednik vijeća navodi da su materijali u pisanom obliku, te ne treba posebno izlaganje. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja izvješće na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Predsjednik vijeća utvrđuje da je prijedlog jednoglasno usvojen. 

Točka 5. 
Izvješće o radu komunalnog redarstva u vremenu od 01.01.2016 do 31.12.2016. godine. 
Predsjednik vijeća navodi da je Izvješće u pisanom obliku. 
Fabijan Vučetić izlaže kao vijećnik: 

- Kome je upućeno pet 5 dopisa na pogreške u odlukama i kome su upućena? 
- Iz svega navedenog da se postupanje komunalnih redara širi kroz ovlasti iz novih zakona, a 

što je u suprotnosti sa stvarnim ovlastima? 
Goran Stojanović: 

- 2014.g. komunalno redarstvo je dobila u nasljeđe 50% ovlasti iz sfere građevinske inspekcije, 
inspekcije zaštite okoliša ne pripremljeno, nego su dostavljeni spisi. 

- ne možemo utvrđivati identitet -  npr. na gradilištu, bez policije. 
- Glede Odluka radi se od loših upućivanja i tehničkih pogreški. 

Drago Carić: 
- Nadzor javnih površina → da li su uočili vezano uz parking kod Centra, otpad i drugo? 

Goran Stojanović: 
- Parking je dan Centru na upravljanje – parking treba imati tabelu i rampu. 
- Vozilo je stranog državljanina kome se ne zna identitet. 

Katica Vučetić: 
- Riješeno 133 zapisnika i 114  usmenih naloga od strane komunalnih redara 
- 1000 predmeta riješeno od strane prometnih redara 
- Kako je prometno redarstvo napravilo više? 

Goran Stojanović: 
- Dosta smo toga odradili kroz usmeni nalog. 
- 133 zapisnika uključuju i upravni postupak i čekaju rješenje na upravnom sudu. 
- 27 kontrola koncesija, trebalo bi imati lučkog komunalnog redara. 
- problem s poštom – problem dostave  
- uklonjene reklame, pa vraćene, dok se ne postavi vertikalna turistička signalizacija. 

Teo Jeličić: 
- Na temelju zakona o buci koliko je zapisnika napisano i koliko je sankcionirano. 
- Pitanje uredovanja na divljim odlagalištima, zadnje na predjelu Baterija. 

Goran Stojanović: 
- Baterija ima privremeno dozvolu za odlaganje materijala iz iskopa. 
- Divlja odlagališta u tijeku pitanje identifikacijom čestica, pitanje načina uklanjanja. 
- Sanitarna inspekcija postupa po zakonu o buci. Bitno je radno vrijeme i radni nakon radnog 

vremena. 
Teo Jeličić: 

- Čl. 6. Zakona o buci popisuje nadležnost komunalnih redara – Rijeka primjenjuje to dobro. 
Goran Stojanović: 

- Treba objašnjenje – bilo je 2009.g. kada sam s pokojnim Miodragom ugasio muziku u Carpe 
diemu i sve je potom predano policiji. Ono što je važno je radno vrijeme, tj. dozvoljeno 



9 
 

puštanje muzike do 24:00 (00:00) sati, a nakon toga mogu postupati policija i sanitarna 
inspekcija. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog jednoglasno usvojen. 

Točka 7. 
Izvješće o radu komunalnog redara II vrste Kuzma Bracanović u vremenu od 01.01.2016 do 31.12.2016. 
godine. 
Materijali u pisanom obliku. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Predsjednik vijeća zatvara raspravu i stavlja prijedlog na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 

Točka 8. 
Izvješće o radu komunalnog redara II vrste Prošperino Zaninović u vremenu od 01.01.2016 do 
31.12.2016. godine 
Materijali u pisanom obliku. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
Teo Jeličić: 

- Cijeli obujam posla rade s zadovoljstvom. 
- Postavio bi pitanje postupanje uz pomoć kamera, da li možemo te snimke upotrebljavati kao 

dokaz i da li je izdano rješenje o prekršaju , da li su atestirane kamere i da li je postupak 
davanja licence za te kamere. 

Predsjednik vijeća zaključuje raspravu i stavlja Izvješće na glasovanje. 
Predsjednik vijeća utvrđuje rezultate glasovanja: „ZA“ -11, „PROTIV“-0, „SUZDRŽAN"-0. 
Prijedlog jednoglasno usvojen. 

Predsjednik vijeća utvrđuje da je dnevni red iscrpljen i zahvaljuje se vijećnicima i prisutnima u 
vijećnici na sudjelovanju. 

Sjednica završena u 14,27 sati 

       Zapisnik vodio i sastavio:                                                         Predsjednik Gradskog Vijeća: 

       Marin Vranković, dipl. iur.                                                                    Fabijan Vučetić 


